
Zápis č. 10/10/2014 z riadneho rokovania Rady Rozhlasu a televízie Slovenska 
29. októbra 2014 so začiatkom o 10,00 h. 

 
Prítomní členovia Rady RTVS: Igor Gallo, Dóra Hushegyiová, Jozef Chudík, Michal 
Jesenko, Martin Kabát, Martin Kákoš, Peter Kubica, Ildikó Nagy, Vladimír Slovák 
Hostia:  
Václav Mika – generálny riaditeľ RTVS 
PhDr. Daniela Migrová – riaditeľka Sekcie GR RTVS 
Radka Doehring – riaditeľka Sekcie ekonomiky RTVS 
Lukáš Diko – riaditeľ Centra spravodajstva, športu a publicistiky RTVS 
Mgr. Tibor Búza – riaditeľ Sekcie programových služieb STV 
Vincent Štofaník – riaditeľ Sekcie programových služieb SRo 
Miesto konania: SRo, Mýtna 1, Bratislava 
 
1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu rokovania 
Rokovanie zvolal, otvoril a viedol predseda Rady RTVS I. Gallo. Na začiatku rokovania 
privítal všetkých prítomných. Skonštatoval, že je prítomných všetkých 9 členov  Rady RTVS 
a rada je schopná uznášať sa.  
 
I. Gallo skonštatoval, že program zasadnutia bol distribuovaný v zmysle rokovacieho 
poriadku a neprišli žiadne návrhy na zmenu. Navrhol, aby predložený materiál Doplnenie 
informácií k vysielaniu RTVS v súvislosti s voľbami do orgánov samosprávy obcí bol 
prerokovaný ako samostatný bod č. 3. 
Členovia Rady RTVS vyslovili všeobecný súhlas s týmto návrhom. 
I. Gallo dal hlasovať o návrhu programu: 
Uznesenie č. 119/2014: 
Rada RTVS schvaľuje program rokovania v navrhnutom znení:  

1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu rokovania.  
2. Kontrola plnenia uznesení prijatých Radou RTVS v predchádzajúcom období. 
3. Doplnenie informácií k vysielaniu RTVS v súvislosti s voľbami do orgánov samosprávy 

obcí 
4. Operatívne informácie Rady RTVS a GR RTVS 
5. Rámcová správa o činnosti RTVS, o. i.:  

a) informácia o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia programovej služby 
RTVS; 

b) informácia o návrhu na prevod/prenájom majetku RTVS (spravodajca M. 
Jesenko);  

c) informácia o verejných obstarávaniach (spravodajca P. Kubica); 
d) informácia o zámere vstúpiť do zmluvného záväzku v zmysle par. 15 ods. 3 

písm. h) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS (spravodajca P. Kubica);  
e) informácia o zmluvách nad 10 000 eur uzavretých v predchádzajúcom období 

(čl. 7 ods. 2 Štatútu Rady RTVS) (spravodajca M. Kabát); 
f) rôzne. 

6. Východiská rozpočtu RTVS na rok 2015 (spravodajca P. Kubica) 
7. Návrh Dodatku na rok 2015 k Zmluve so štátom 2013 - 2017 (spravodajca M. Kákoš) 
8. Informácia o vysielaní RTVS v súvislosti s 25. výročím 17. novembra 1989 

(spravodajcovia D. Hushegyiová a I. Nagy) 
9. Sťažnosti a podnety 
10. Rôzne 

 
Za: 9 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Jesenko, M. Kabát,  M. Kákoš,  

P. Kubica, I. Nagy, V. Slovák / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
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Neprítomní: 0 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
2. Kontrola plnenia uznesení prijatých Radou RTVS v predchádzajúcom období 
I. Gallo skonštatoval, že uznesenia z ostatného rokovania nemajú charakter plnenia. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 120/2014: 
Rada RTVS berie na vedomie správu o kontrole uznesení z predchádzajúceho obdobia. 
Uznesenie Vyhodnotenie Poznámka 

84./2011 Plní sa priebežne. Predkladanie zmlúv nad 100 000 7 dní vopred. 

33./2013 
Plní sa priebežne. Štvrťročné predkladanie správy o aktuálnom stave výberu 

úhrad za služby verejnosti poskytované RTVS 

27. 
Plní sa priebežne. Predloženie Správy o plnení a realizácii programového 

konceptu RTVS vždy do 40 dní od skončenia polroka. 

29. 

Plní sa priebežne. Predloženie Správy o stave výberu úhrad za služby 

verejnosti poskytované RTVS vždy do 40 dní od 

skončenia polroka. 

106.  Nevyhodnocuje sa.  

107.  Nevyhodnocuje sa.  

108.  Nevyhodnocuje sa.  

109.  Nevyhodnocuje sa.  

110.  Nevyhodnocuje sa.  

111.  Nevyhodnocuje sa.  

112.  Nevyhodnocuje sa.  

113.  Nevyhodnocuje sa.  

114.  Nevyhodnocuje sa.  

115.  Nevyhodnocuje sa.  

116.  Nevyhodnocuje sa.  

117.  Nevyhodnocuje sa.  

118.  Nevyhodnocuje sa.  

 
Za: 9 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Jesenko, M. Kabát,  M. Kákoš,  

P. Kubica, I. Nagy, V. Slovák / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 0 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
3. Doplnenie informácií k vysielaniu RTVS v súvislosti s voľbami do orgánov  

 samosprávy obcí 
V. Mika uviedol, že RTVS sa snažila využiť špecifické programové služby na to, aby 
informácií bolo čo najviac. Osvedčilo sa, že synergia rozhlasu a televízie je funkčná. 
L. Diko doplnil podrobné informácie k volebnému vysielaniu. Uviedol, že boli doplnené 
pravidlá volebného vysielania. V predloženom materiáli je popis jednotlivých diskusných 
relácií. Bude viac ako 70 diskusných relácií. 
M. Jesenko hodnotí plánované vysielanie veľmi pozitívne, očakáva zvýšenú počúvanosť na 
Regine a spýtal sa, či sa to bude nejakým spôsobom promovať, aby poslucháči vedeli, kedy 
aké mesto ide. 
L. Diko uviedol, že je to promované každý deň na dané mesto aj na Rádiu Slovensko aj na 
Rádiu Regina. 
I. Gallo sa spýtal, koľko zamestnancov RTVS kandiduje v týchto voľbách a ako je to riešené, 
keďže na jednej strane je to ich ústavné právo, na strane druhej, je tu aj istý konflikt záujmov. 
L. Diko odpovedal, že z pracovníkov, ktorí chodia do éteru je to do 20 ľudí a vychádza sa zo 
štatútu programových pracovníkov. Ľudia, ktorí kandidujú nebudú môcť byť až do volieb na 
obraze a v éteri.  



Strana 3 z 8 
 

V. Mika doplnil, že všetci kolegovia toto rozhodnutie prijali a nikto sa neodvolával na nejaké 
iné princípy.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 121/2014: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie doplnok k pravidlám volebného vysielania 
RTVS pre voľby do orgánov samosprávy obcí a víta, že RTVS našla zákonný spôsob ako 
naplniť verejný záujem a informačnú funkciu pred voľbami do orgánov samosprávy obcí. 
 
Za: 9 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Jesenko, M. Kabát,  M. Kákoš,  

P. Kubica, I. Nagy, V. Slovák / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 0 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
4. Operatívne informácie Rady RTVS a GR RTVS 
V. Mika informoval, že predminulý týždeň bola spustená mobilná aplikácia iRadio a za krátky 
čas si stiahlo Zelenú vlnu 16 tis. ľudí a Rádio aplikáciu 8 tis. ľudí. 
L. Diko informoval, že podľa najnovšieho prieskumy objektivity agentúry Median dosiahla 
RTVS od roku 2008 najlepšie umiestnenie a je na druhom mieste.  
 
5. Rámcová správa o činnosti RTVS 
a. informácia o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia programovej služby RTVS 
V. Mika uviedol, že v oblasti príjmovej aj výdavkovej sa všetko vyvíja v zmysle plánu.  
R. Doehring uviedla, že pri úhradách sa darí zatiaľ o trochu lepšie ako bolo rozpočtované. 
Informovala, že všetky plánované prostriedky zo zmluvy so štátom prišli.  
T. Búza informoval o plnení programovej služby za STV. 
V. Štofaník informoval o plnení programovej služby za SRo. 
I. Nagy sa spýtala, či je prehľad o tom, aká je digitalizácia domácností. 
V. Mika uviedol, že súčasťou TNS je aj prehľad o vybavení domácností. 
M. Kabát vyjadril radosť nad tým, že nastáva posun k hľadaniu cesty k užívateľovi 
a spomenuté aplikácie považuje za užitočné. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 122/2014: 
Rada RTVS berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia 
programovej služby RTVS. 
 
Za: 9 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Jesenko, M. Kabát,  M. Kákoš,  

P. Kubica, I. Nagy, V. Slovák / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 0 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
b. informácia o návrhu na prevod/prenájom majetku RTVS  
V. Mika odprezentoval predložený návrh na prenájom.  
M. Jesenko informoval, že ide o štandardné zmluvy a boli prerokované na Dozornej komisii. 
Odporúča schváliť predmetné nájmy. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 123/2014: 
Rada RTVS v zmysle § 8 ods. 1 písm. m) zákona č. 532/2010 o RTVS v nadväznosti na § 12 
ods. 2 a § 13 ods. 1 písm. c) zákona č. 176/2004 o nakladaní s majetkom verejnoprávnych 
inštitúcií, schvaľuje návrh na prenájom nehnuteľného majetku: 
RTVS, organizačná zložka Slovenský rozhlas 
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Nájomca: Mgr. Katarína Blahútová – rekondičná terapia 
Predmet nájmu: nájom nebytového priestoru, ktorý sa nachádza v objekte RTVS na 

Benediktiho ul.       č. 5, Bratislava, na prízemí, m. č. 10, o celkovej výmere 
15 m² a 1 parkovacieho miesta na Benediktiho ul. č. 5 

Účel užívania predmetu nájmu: poskytovanie služieb - regenerácia a rekondícia 

Pôvodná doba nájmu 15.9.2014 – 31.10.2014  
(ZM1001460 - krátkodobý nájom ako fyz. osoba) 

Navrhovaná doba nájmu  
 

od 1.11.2014 na dobu neurčitú 
(ZM1001534 – dlhodobý nájom ako živnostníčka)  

Pôvodná cena nájmu                           1 995,00 eur bez DPH ročne 

Navrhovaná cena nájmu 1 995,00 eur bez DPH ročne  

Pôvodná cena nájmu za m²                          93,00 eur bez DPH ročne – kancelária 
60,00 eur bez DPH ročne – parkovacie miesto  

Navrhovaná cena nájmu za m² 93,00 eur bez DPH ročne – kancelária 
60,00 eur bez DPH ročne – parkovacie miesto 

Pôvodná cena služieb 642,00 eur bez DPH ročne 

Navrhovaná cena služieb 642,00 eur bez DPH ročne 

Pôvodná cena inventáru - 

Navrhovaná cena inventáru - 

Pôvodná výpovedná lehota 1 - mesačná 

Nová výpovedná lehota 1 - mesačná  

Inflačné zohľadnenie Áno 

 
Nájomca: Ján Rovder 
Predmet nájmu: nájom nebytového priestoru, ktorý sa nachádza v objekte RTVS na 

Benediktiho ul.      č. 5, Bratislava, na 4. poschodí, m. č. 422, o celkovej 
výmere 15,00 m2 

Účel užívania predmetu nájmu: realizácia vlastnej tvorby: maľovanie, fotografia a písanie 

Pôvodná doba nájmu - 

Navrhovaná doba nájmu  
 

od 1.11.2014 na dobu neurčitú  
(ZM1001555) 

Pôvodná cena nájmu                           -  

Navrhovaná cena nájmu 1 410,00 eur bez DPH ročne 

Pôvodná cena nájmu za m²                          - 

Navrhovaná cena nájmu za m² 94,00 bez DPH ročne 

Pôvodná cena služieb -  

Navrhovaná cena služieb 642,00 eur bez DPH ročne 

Pôvodná cena inventáru - 

Navrhovaná cena inventáru - 

Pôvodná výpovedná lehota  -  

Nová výpovedná lehota 1 - mesačná  

Inflačné zohľadnenie Áno 

 
RTVS, organizačná zložka Slovenská televízia 
Nájomca: SITEL s.r.o. 
Predmet nájmu: poskytnutie miesta v stojane 19“ x 6RU, ktorý sa nachádza v Štúdiovom 

a vysielacom bloku v miestnosti č. 0319, na 3. poschodí, v areáli RTVS 
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v Mlynskej doline, Bratislava, pridané aktívne prenosové zariadenie a 
poskytnutie trasy pre umiestnenie optického kábla. 

Účel užívania predmetu nájmu: umiestnenie, inštalácia a prevádzkovanie zariadenia 
koncového bodu verejnej siete pre prenos elektronických informácií  

Pôvodná doba nájmu 1.7.2008 na dobu neurčitú 
(SM0010004335)  

Navrhovaná doba nájmu  od 1.1.2015 na dobu neurčitú 
(ZM2005803) 

Pôvodná cena nájmu                           143,40 eur bez DPH ročne 

Navrhovaná cena nájmu 1 200,00 eur bez DPH ročne  

Pôvodná cena nájmu za miesto 
v stojane                          

143,40 eur bez DPH ročne 

Navrhovaná cena nájmu za 
miesto v stojane 

200,00 eur bez DPH ročne 

Pôvodná cena služieb 30,67 eur bez DPH ročne 

Navrhovaná cena služieb 133,34 eur bez DPH ročne  

Pôvodná cena inventáru - 

Navrhovaná cena inventáru - 

Pôvodná výpovedná lehota 3 - mesačná     

Nová výpovedná lehota 3 - mesačná  

Inflačné zohľadnenie Áno 

 
Za: 9 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Jesenko, M. Kabát,  M. Kákoš,  

P. Kubica, I. Nagy, V. Slovák / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 0 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
c. informácia o verejných obstarávaniach 
V. Mika odprezentoval predložený materiál.  
P. Kubica informoval, že všetky obstarávania už boli v minulosti prerokované a potešiteľné 
je, že všetky dopadli pozitívne vo vzťahu k rozpočtu. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 124/2014: 
Rada RTVS berie na vedomie informáciu o verejných obstarávaniach za predchádzajúce 
obdobie. 
 
Za: 9 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Jesenko, M. Kabát,  M. Kákoš,  

P. Kubica, I. Nagy, V. Slovák / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 0 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
d. informácia o zámere vstúpiť do zmluvného záväzku v zmysle par. 15 ods. 3 písm. h) 
zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS 
V. Mika odprezentoval predložené informácie.  
P. Kubica odporučil materiál schváliť.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 125/2014: 
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Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie informáciu o zámere vstúpiť do zmluvného 
záväzku v zmysle § 15 ods. 3 písm. h) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS. 
 
Za: 9 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Jesenko, M. Kabát,  M. Kákoš,  

P. Kubica, I. Nagy, V. Slovák / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 0 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
e. informácia o zmluvách nad 10 000 eur uzavretých v predchádzajúcom období (čl. 7 
ods. 2 Štatútu Rady RTVS)  
V. Mika odprezentoval predložený materiál. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 126/2014: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie informáciu o zmluvách nad 10 000 € uzavretých 
od predchádzajúceho zasadnutia rady. 
 
Za: 9 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Jesenko, M. Kabát,  M. Kákoš,  

P. Kubica, I. Nagy, V. Slovák / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 0 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
6. Východiská rozpočtu RTVS na rok 2015  
I. Gallo skonštatoval, že rada v zmysle §8 ods. 1 písm. h) z. č. 532/2010 prerokúva a 
schvaľuje návrh rozpočtu Rozhlasu a televízie Slovenska na príslušný rozpočtový rok, 
vrátane jeho záväzných ukazovateľov, účtovnú závierku, ako aj návrh na tvorbu a použitie 
rezervného fondu. Tento bod bol zaradený do programu z dôvodu, aby mala Rada RTVS 
dostatočný časový priestor zoznámiť sa a byť informovaná o možných alternatívach rozpočtu 
RTVS na rok 2015, resp. s plánovaným vývojom rozpočtu RTVS v roku 2015. 
V. Mika vysvetlil, že teraz sa predkladajú len východiská, nie fakty. Pracuje sa tak, aby bol 
rozpočet predložený v tomto variante. V rámci prezentácie členom Rady RTVS predstavil 
rozpočet z hľadiska príjmov za úhrady, príjmov z reklamy a ostatných vlastných príjmov, 
príjmov z predaja majetku, grantov a transferov, priamych výdavkov na televíznu výrobu, 
priamych výdavkov na rozhlasovú výrobu, ostatných bežných výdavkov a kapitálových 
výdavkov. 
P. Kubica informoval, že DK sa zaoberala východiskami rozpočtu. Dúfa, že sa podarí udržať 
naprojektovaný výber z úhrad a že sa podarí predať naplánovaný majetok. 
M. Jesenko, ako predseda DK, zdôraznil, že sa počíta aj s navýšením financií zo zmluvy so 
štátom.  
V. Mika zdôraznil, že napriek vyššiemu príjmu zo zmluvy so štátom, už nie je plánovaný 
žiaden prebytok, ktorý tento rok bol a tým pádom mohlo ísť do programu viac financií.  
M. Kákoš si myslí, že takto postavený rozpočet podľa neho garantuje zabezpečenie 
programového obsahu minimálne na tej úrovni, ako bola v roku 2014. Spýtal sa, či RTVS 
bude vyvíjať nejaké aktivity k tomu, aby bolo podporené financovanie RTVS.  
V. Mika uviedol, že témou zmeny financovania nekončí. Vysvetlil, že iba 3% príjmov vie 
RTVS ovplyvniť a 55% nákladov nevie ovplyvniť. Čiže na mobilizáciu príliš veľký priestor na 
mobilizáciu nie je.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 127/2014: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie informáciu o východiskách rozpočtu RTVS na 
rok 2015. 
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Za: 9 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Jesenko, M. Kabát,  M. Kákoš,  

P. Kubica, I. Nagy, V. Slovák / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 0 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
7. Návrh Dodatku na rok 2015 k Zmluve so štátom 2013 - 2017 
I. Gallo skonštatoval, že Rada RTVS v zmysle §8 ods. 1 písm. i) prerokúva návrh dodatku 
k zmluve so štátom na príslušný rok a zaujíma k nemu stanovisko. Po rokovaniach 
s Ministerstvom kultúry o návrhu Dodatku pre rok 2015 k Zmluve č. MK 138/2012/M je 
predložený Rade RTVS finálny návrh Dodatku pre rok 2015 na prerokovanie v zmysle 
zákona o RTVS. Predmetný dodatok je rozdelený na programovú časť, a to samostatne pre 
rozhlasové vysielanie a samostatne pre televízne vysielanie, ďalej na investičnú časť a na 
časť o zabezpečení vysielania RSI. 
V. Mika odprezentoval obsah predloženého materiálu. Informoval, že z hľadiska RTVS je 
podstatné efektívne vyčerpať všetky peniaze.  
M. Kákoš, ako spravodajca k tomuto bodu, uviedol, že zmluva so štátom ostáva 
najdôležitejším zdrojom financovania. Skonštatoval, že je na škodu, že nie je možné 
financovať niektoré programové veci cez zmluvu so štátom. Teší ho, že prišlo k navýšeniu 
financií na program a najmä na výrobu dramatických programov, kam spadá aj detská 
tvorba. Myslí si, že by bolo potrebné vstúpiť do zmluvy so štátom a rozšíriť možnosť použitia 
zdrojov. 
V. Mika uviedol, že pôvodný zámer bol iný ako dnes a dnes substituuje výpadok príjmov 
RTVS. Neumožňuje financovať niektoré kultúrne domáce a zahraničné podujatia, športové 
podujatia a pod. Vysvetlil, že ohraničenie možností použitia už ani neumožňuje vyrábať viac 
vecí zo zmluvy so štátom, lebo programovo je RTVS na hranici možností.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 128/2014: 
Rada RTVS:  
a) prerokovala a berie na vedomie návrh Dodatku č. 3 na rok 2015 Zmluve č. MK – 

138/2012/M o zabezpečení služieb verejnosti v oblasti rozhlasového vysielania 
a televízneho vysielania na roky 2013 – 2017, 

b) odporúča GR RTVS rokovať s MK SR o možnosti rozšírenia účelu využitia finančných 
prostriedkov aj na iné oblasti tvorby a výroby programového obsahu. 

 
Za: 8 / I. Gallo, J. Chudík, M. Jesenko, M. Kabát,  M. Kákoš, P. Kubica, I. Nagy,  

V. Slovák / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomná: 1  / D. Hushegyiová / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
8. Informácia o vysielaní RTVS v súvislosti s 25. výročím 17. novembra 1989 
I. Gallo informoval, že materiál bol vyžiadaný z dôvodu informovanosti rady o programových 
veciach mimo štandardnej programovej štruktúry.  
T. Búza podrobne predstavil vysielanie počas tohto výročia v rámci STV. 
V. Štofaník formou prezentácie predstavil sviatočnú štruktúru SRo. 
I. Nagy, ako spravodajkyňa k tomuto bodu, uviedla, že televízna časť vysielania je veľmi 
pestrá. Pozitívne hodnotí, že sa na obrazovky pomerne rýchlo dostáva film Fair Play. Je 
podľa nej dôležité pripomínať udalosti zo 17.11. ale aj z predošlého obdobia. Je zvedavá na 
diskusné relácie. Vyzdvihla materiál „Nežná noc“ a považuje ho za očakávaný a dôležitý. 
Celkovo hodnotí pripravované vysielanie ako veľmi dobré. 
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I. Gallo verí, že RTVS ponúkne divákom a poslucháčom veľa informácií. Chýba mu 
napríklad, čo robia známe tváre novembra, pretože sú aj ľudia, ktorí sa stiahli z verejného 
života. Ďalej sa spýtal, či nie je ambícia osloviť nejakých bývalých funkcionárov KSČ ako to 
hodnotia s odstupom 25 rokov. Bol by rád, keby aj pri spracovaní tejto témy RTVS ukázalo, 
že november 1989 nebol len v Bratislave, ale aj v regiónoch.  
V. Štofaník uviedol, že sa podarilo z archívu ČRo získať veľa doteraz neodvysielaných 
materiálov. 
I. Gallo sa spýtal, či sa bude RTVS snažiť aj o nejakú exkluzivitu, čiže napríklad rozhovor 
s niektorým z prezidentov. 
P. Kubica považuje naplánovaný program za obdivuhodný. Spýtal sa, či v nedeľu nie je 
žiaden priestor na odkomunikovanie výsledkov volieb. 
L. Diko odpovedal, že sú naplánované 3 mimoriadne spravodajské relácie.  
T. Búza k možnosti rozhovoru s niektorým prezidentom uviedol, že ich program bude tak 
nabitý, že RTVS sa nedostane k žiadnemu prezidentovi tak, aby sa s ním dal natočiť 
rozhovor.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 129/2014: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Informáciu o vysielaní RTVS v súvislosti s 25. 
výročím 17. novembra 1989. 
 
Za: 7 / I. Gallo, J. Chudík, M. Jesenko, M. Kabát,  M. Kákoš, P. Kubica, I. Nagy / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 2  / D. Hushegyiová, V. Slovák / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 

9. Sťažnosti a podnety 
I. Gallo spolu s tajomníkom Rady RTVS informovali o došlej pošte a o stanoviskách RTVS 
k nim. Členovia Rady RTVS súhlasili, aby boli vypracované odpovede na sťažnosti v zmysle 
stanovísk RTVS. 
 
10. Rôzne 
I. Gallo poďakoval prítomným za účasť a ukončil rokovanie Rady RTVS. 
 
 
 
V Bratislave 04.11.2014. 
 
 
 
 
Zapísal: Adam Mozolák     
tajomník Rady RTVS 

 
Mgr. Igor Gallo 

       predseda Rady  
Rozhlasu a televízie Slovenska 

Kompletný zvukový záznam z rokovania Rady Rozhlasu a televízie Slovenska prehľadne usporiadaný 
podľa prerokovávaných bodov je možné si vypočuť na www.rtvs.sk. 

http://www.rtvs.sk/

